
 

 

Z Á P I S 
 

 

z 13. jednání komise sportovní a tělovýchovy, konané dne 24. 11. 2011  
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

Dne 24. 11.  2011 se uskutečnilo jednání komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

 
Místo jednání: zasedací místnost v 1. patře Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21 

 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno ve 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin 

 

Přítomni:             p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka 

Peřina. Ing. Libor Šembera, Ing. Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf 

  

Omluveni: Ing. Vojtěch Seidl, 

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   /  
 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Stanovení preferovaných sportů ve městě 

4. Žádosti o dotace na rok 2012 

5. Různé – hala pro míčové sporty 

 

Jednání zahájil předseda komise pan Roman Maleček.  

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

3. Stanovení preferovaných sportů ve městě 

 

Členové komise diskutovali na téma preferovaných sportů ve městě Karlovy Vary. Současný stav tzv. 

„povinných grantů“ není vyhovující a do budoucna  je potřeba stanovit parametry, podle kterých bude 

poskytována dlouhodobá podpora. 

Návrh parametrů zpracuje předseda komise p. Maleček. Tento pak tajemnice komise rozešle všem 

členům komise. Členové komise se na příštím jednání k návrhu vyjádří. 
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pro:          p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina.  

                 Ing. Libor Šembera, Ing. Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf 

proti:  nikdo 

zdržel se:  nikdo 

 

 Usnesení bylo přijato. 

 

 

4. Žádosti o dotace 2012 

 

Členové komise byli seznámeni s kompletním seznamem žádostí o dotace na rok 2012. Tento seznam 

zašle tajemnice komise všem členům komise. Na příštím jednání se členové budou těmito žádostmi 

zabývat. 

 

5. Různé 

 

 Ing. Josef Janů informoval členy komise o výstavbě haly pro míčové sporty – komise 

vzala na vědomí zprávu o tom, že z  finančních důvodů je reálná varianta výstavby 1 velké 

haly 

 Pí. Jitka Peřina informovala členy komise ohledně „Sportovce roku 2011“, požádala 

tajemnici komise o zajištění zveřejnění výzvy v  Radničních listech 

 členové komise vzali na vědomí zprávy z uskutečněných návštěv sportovišť 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 15. 12. 2011 od 13:00 hod. v zasedací místnosti v 5. patře 

Magistrátu města Karlovy Vary. 

 

  

 

Dne:   
Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                        

                                                                               _______________ 
               

                        

 

 

 

                    _______________ 
                                                      Roman Maleček 

                                                                                                                     předseda komise 

 


